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Protokoll styrelsemöte S12 2011–05–10

Närvaro: Alexander Nässlander Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Mazdak Farzone Överphös, t.o.m. §11.1
Mikael Rudner Industrimästare, t.o.m. §11.1
Albin Rosberg Studierådsordförande
Fredrik Karlsson Programmästare
Robin Ljungström Cafémästare
Philip Holgersson Sexmästare
Gustav Orest Sällberg Skattmästare, fr.o.m. §7
Fredrik Andersson Revisor, fr.o.m. §10.3
Edward Linderoth-Olson Vice Kårordförande och Revisor, t.o.m. §11.1
Peter Seimar
Anton Martinsen
Lars Gustafsson Pubmästare, fr.o.m. §8 t.o.m. §11.1

§1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.01.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
Albin reserverade sig till beslutet.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Peter Seimar

• Anton Martinsen

• Lars Gustafsson, fr.o.m. §8

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:

• §10.1 Sommarskifte

• §10.2 Sektionsmöte

• §10.3 IBM

• §10.4 Tröjor

• §10.5 Låskolv

• Utskottsrapporter flyttas till §12.1 Utskottsrapporter

• Lars talar om baren flyttas till §11.1 Lars talar om baren

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående protokoll att godkänna
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§6 Information från
Kåren

Inget att meddela.

§8 Beslutsuppföljning Styrelsen beslöt att gå tillbaka till punkt §3 Adjungeringar för att
adjungera Lars Gustafsson.

Uppdatering Bordershop

Robin förklarar att han behöver en slipmaskin, och att han har
pratat med Kåren, men deras var trasig. Han ska prata med Ma-
skintekniksektionen och fråga om vi kan låna deras.
Punkten sköts till S13.

Inköp av nytt kassaskåp

Punkten bordlades till S13.

Fastställd ekonomisk rapport

Punkten bordlades till S13.
Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Alexander N. Policydokument S10 2009 S14 2011
2 Robin L. Uppd. Bordershop S20 2010 S13 2011
8 Carl C. A., Alexander N., Gustav S. Larm S02 2011 S13 2011
9 Mikael R. Interndokumentation S05 2011 S13 2011
11 Alexander N. Styrelsetröjor S12 2011 S13 2011
13 Philip H. Vattentapp S05 2011 S13 2011
14 Carl C. A. Inköp av nytt kassaskåp S09 2011 S13 2011
17 Gustav S. Fastställd ekonomisk rapport S09 2011 S13 2011
18 Carl. C. A. Sommarskifte S12 2011 S13 2011

§10 Ekonomisk status Gustav berättar att det har varit en del utgifter till diverse till-
stånd, samt att Teknikfokus har haft en del utgifter, men har inte
hunnit redovisa inkomster ännu. Staben har även köpt ouveral-
ler.

§10.1 Sommarskifte Carl föreslår att styrelsen åker till Ven, som förra året.
Styrelsen beslöt att lägga till punkt 18 Sommarskifte på beslutsupp-
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följningen, med rapportering på S13.

§10.2 Sektionsmöte Motionen Vice Överphös diskuterades.

§10.3 IBM Edward berättar att IBM vill inleda ett samarbete med Kåren och
vill hålla i en kurs om databaser. De har pratat med Per Holm
och han är positiv. Detta kommer även att vara gratis. Det behövs
dock en sektion som kan hålla i det administrativa.
Albin är positiv och menar att det borde ligga under Studierådet,
men att det kan leda till väldigt mycket jobb till hans efterträdare.
Rudner förklarar att Industri inte har resurserna för att hålla i
något sådant, och att han är tveksam till idén som sådan då han
menar att alla företag ska behandlas lika.
Gustav tycker att styrelsen behöver mer information innan det
går att fatta något beslut
Styrelsen beslöt att vänta med att bestämma sig angående detta
tills att mer information har givits.

§10.4 Tröjor Punkten diskuterades.
Styrelsen beslöt att ordförande ska ta hand om detta och rappor-
tera på nästa möte, S13.

§10.5 Låskolv Carl informerade.

§11 Meddelanden Carl berättar att det har varit inbrottsförsök i fulförrådet, men att
inget stals.
Robin har varit på möte angående cafét på ovanvåningen. Som
det ser ut nu kommer E-sektionen att dra i cafét själva.
Cafét diskuterades hektiskt och länge.

§11.1 Lars talar om baren Lars förklarar att det behövs en ny bardisk, samt förklarar vad
som behöver ändras.
Albin yrkade på att Lars ska ta fram ett bättre budgetförslag samt
en ritning.
Styrelsen ansåg i stort att förslaget lät bra och beslöt att bifalla
Albins yrkande d.v.s. att Lars ska återkomma med ett budgetför-
slag.

§12 Övrigt Inget diskuterades.

§12.1 Utskottsrapporter Gustav
Har lämnat in mängder av pengar på banken.

Carl C. A.
Betat av saker från fixarlistan.

Fredrik K.
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Sektionen var på Tandem! Lite strul med gamla teknolog-
mössor.

Albin
Var på möte med LTH. E-, F- och B-utbildningarna kommer
att få färre platser. C och D är dock oförändrade. Albin be-
rättar också att det är väldigt högt söktryck på D, med två
sökande per plats.

Robin
Cafét hade stängt under lovet då ingen var här.

Daniel
Har varit på semester.

Philip
Var också på Tandem, och drack alldeles lagom mängder
hallonsaft. Borstade tänderna efteråt. Ska ha pub i morgon.

Alexander
Har varit på möte med Cedervall.

§13 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat kloc-
kan 13.51.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Alexander Nässlander
Ordförande
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